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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Od kliku lat rozmawiamy już o problemie podziału parku w Sławięcicach na różnych 

właścicieli. Wiem że trwała wcześniej dyskusja z powiatem nad przejęciem ich części parku 

co bardzo mnie i nas mieszkańców Sławięcic cieszy. Wiem że również w tym roku toczyły 

się takie rozmowy i była wstępna chęć oddania/sprzedania · parku przez powiat. Proszę o 

informację jaka była propozycja przekazania parku. Czy była to forma odpłatna czy darmowe 

przekazanie oraz jakie problemy stają na drodze żeby tą cześć parku przej ąć. Zdaję sobie 

sprawę że utrzymanie parku też kosztuje i w związku z tym mam pytanie czy mamy takie 

kalkulacje przygotowane lub jeśli nie mamy to bardzo proszę o przygotowanie takich 

kalkulacji. 

Proszę również o informację czy trwały rozmowy ws. przejęc ia pozostałej części parku z 

firmą Famet która to również jest właścic ie lem części parku. Proszę o informację jakiej 

wielkości jest to teren oraz czy firma ta ·za cały ten teren płaci podatki od nieruchomości lub 

czy ewentualnie są z tego tytułu jakieś zaległości. 
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